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OR.0002.09.2024.BNG 

PROTOKÓŁ V/24 

V sesja Rady Gminy Narewka 

z dnia 31 października 2024 r. 

LISTA RADNYCH 

OBECNYCH NA POSIEDZENIU RADY 

lp nazwisko imie status 

1 Bartoszuk Dawid obecny 

2 Bondaruk Wioletta Renata obecna 

3 Borkowska Feliksa obecna 

4 Borowski Jerzy obecny 

5 Charkiewicz Aleksander obecny 

6 Drozd Bogusława obecna 

7 Drozd Paweł obecny 

8 Jakimiuk Karol Łukasz obecny 

9 Lasota Mariusz obecny 

10 Miszczuk Klaudia obecna 

11 Nieścieruk Paweł nieobecny 

12 Sadowski Stanisław obecny 

13 Smolski Sławomir obecny 

14 Sopoćko Piotr obecny 

15 Zasim Anna obecna 

obecni 14 

wszyscy 15 

procent 93,33 % 

Kworum zostało osiągnięte 
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PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad V sesji Rady Gminy Narewka.   (08:04:35 - 08:07:52) 

Wiceprzewodniczący Rady otworzył obrady V sesji, a następnie poinformował, że 

zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa obrady rady są transmitowane i nagrywane 

za pomocą urządzenia rejestrującego obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w 

BIP Gminy Narewka i na stronie internetowej gminy. Następnie powitał obecnych na 

sesji, tj. Zastępcę Wójta Gminy, Skarbnika Gminy, Sekretarza Gminy, Kierowników 

Referatów, radnych, sołtysów i inne osoby uczestniczące w sesji. 

2. Przedstawienie porządku dziennego i ewentualna jego zmiana. (08:07:56 - 08:08:01) 

Zmian porządku obrad nie zgłaszano.  

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie między IV, a V sesją Rady 

Gminy.   (08:08:05 - 08:24:22) 

Zastępca Wójta Gminy Narewka przedstawił Sprawozdanie z działalności w okresie 

między IV, a V sesją do którego nie wniesiono uwag. (W załączeniu) 

Skarbnik Gminy udzieliła odpowiedzi na zapytanie dotyczące zadłużenia gminy. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady dotycząca zgłaszanych między sesjami 

interpelacji i zapytań. (08:24:24 - 08:25:11) 

Nie zgłaszano interpelacji ani zapytań. Poinformowano o wpłynięciu petycji, która będzie 

przedmiotem kolejnych obrad sesji. 

5. Informacja Wójta Gminy Narewka w sprawie oświadczeń majątkowych, złożonych 

przez pracowników Urzędu Gminy Narewka zobligowanych do ich złożenia przepisami 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym za 2023 rok. (08:25:13 - 

08:27:25) 

Informację Wójta Gminy Narewka w sprawie oświadczeń majątkowych, złożonych 

przez pracowników Urzędu Gminy Narewka zobligowanych do ich złożenia przepisami 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym za 2023 rok przedstawiono i nie 

wniesiono uwag (W załączeniu) 

6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy Narewka w sprawie oświadczeń 

majątkowych, złożonych przez radnych zobligowanych do ich złożenia przepisami 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym za 2023 rok. (08:27:27 - 

08:30:24) 

Informację Przewodniczącego Rady Gminy Narewka w sprawie oświadczeń 

majątkowych, złożonych przez radnych zobligowanych do ich złożenia przepisami 
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ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym za 2023 rok przedstawiono i nie 

wniesiono uwag. (W załączeniu) 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 rok. (08:30:26 - 

08:35:52) 

Skarbnik Gminy - p. B. Masalska przedstawiła zmiany wprowadzane do budżetu gminy 

na 2024 r. Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, a następnie 

poddał pod głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2024 

rok. 

jednostka Rada Gminy Narewka 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 października 2024 r. czas 08:35:20 - 08:35:52 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 78.57 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 7.14 % oddanych 

głosów 

14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

2 14.29 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bartoszuk Dawid ZA 

2 Bondaruk Wioletta Renata WSTRZYMAŁA 

SIĘ 

3 Borkowska Feliksa ZA 

4 Borowski Jerzy ZA 

5 Charkiewicz Aleksander WSTRZYMAŁ SIĘ 
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6 Drozd Bogusława ZA 

7 Drozd Paweł ZA 

8 Jakimiuk Karol Łukasz ZA 

9 Lasota Mariusz ZA 

10 Miszczuk Klaudia PRZECIW 

11 Nieścieruk Paweł nieobecny 

12 Sadowski Stanisław ZA 

13 Smolski Sławomir ZA 

14 Sopoćko Piotr ZA 

15 Zasim Anna ZA 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Narewka na lata 2024-2027 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2024-2034. (08:36:19 - 08:38:19) 

Skarbnik Gminy - p. B. Masalska przedstawiła proponowane zmiany. Następnie 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał pod głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Narewka na lata 2024-2027 wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2024-2034. 

jednostka Rada Gminy Narewka 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 października 2024 r. czas 08:38:07 - 08:38:19 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 78.57 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

14 93.33 % 
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WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

3 21.43 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bartoszuk Dawid ZA 

2 Bondaruk Wioletta Renata WSTRZYMAŁA 

SIĘ 

3 Borkowska Feliksa ZA 

4 Borowski Jerzy ZA 

5 Charkiewicz Aleksander WSTRZYMAŁ SIĘ 

6 Drozd Bogusława ZA 

7 Drozd Paweł ZA 

8 Jakimiuk Karol Łukasz ZA 

9 Lasota Mariusz ZA 

10 Miszczuk Klaudia WSTRZYMAŁA 

SIĘ 

11 Nieścieruk Paweł nieobecny 

12 Sadowski Stanisław ZA 

13 Smolski Sławomir ZA 

14 Sopoćko Piotr ZA 

15 Zasim Anna ZA 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli Gminy Narewka do składu 

Walnego Zgromadzenia Członków Stowarzyszenia Gmin Górnej Narwi.   (08:38:41 - 

08:40:03) 

Sekretarz Gminy J. Chomczuk przedstawił projekt uchwały. Następnie Przewodniczący 

Rady przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał pod głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawicieli 

Gminy Narewka do składu Walnego Zgromadzenia Członków 

Stowarzyszenia Gmin Górnej Narwi. 
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jednostka Rada Gminy Narewka 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 października 2024 r. czas 08:39:53 - 08:40:03 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bartoszuk Dawid ZA 

2 Bondaruk Wioletta Renata ZA 

3 Borkowska Feliksa ZA 

4 Borowski Jerzy ZA 

5 Charkiewicz Aleksander ZA 

6 Drozd Bogusława ZA 

7 Drozd Paweł ZA 

8 Jakimiuk Karol Łukasz ZA 

9 Lasota Mariusz ZA 

10 Miszczuk Klaudia ZA 

11 Nieścieruk Paweł nieobecny 

12 Sadowski Stanisław ZA 

13 Smolski Sławomir ZA 
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14 Sopoćko Piotr ZA 

15 Zasim Anna ZA 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości w 

drodze bezprzetargowej. (08:40:38 - 08:42:55) 

Sekretarz Gminy J. Chomczuk przedstawił projekt uchwały. Następnie Przewodniczący 

Rady przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał pod głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

jednostka Rada Gminy Narewka 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 października 2024 r. czas 08:42:44 - 08:42:55 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 85.71 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

2 14.29 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bartoszuk Dawid ZA 

2 Bondaruk Wioletta Renata WSTRZYMAŁA 

SIĘ 

3 Borkowska Feliksa ZA 

4 Borowski Jerzy ZA 

5 Charkiewicz Aleksander WSTRZYMAŁ SIĘ 
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6 Drozd Bogusława ZA 

7 Drozd Paweł ZA 

8 Jakimiuk Karol Łukasz ZA 

9 Lasota Mariusz ZA 

10 Miszczuk Klaudia ZA 

11 Nieścieruk Paweł nieobecny 

12 Sadowski Stanisław ZA 

13 Smolski Sławomir ZA 

14 Sopoćko Piotr ZA 

15 Zasim Anna ZA 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia wysokości i zasad 

przyznawania diet radnych i sołtysów oraz zwrotu kosztów podróży służbowych.  

(08:43:16 - 08:47:23) 

Sekretarz Gminy J. Chomczuk przedstawił projekt uchwały. Następnie Przewodniczący 

Rady przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał pod głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości i zasad przyznawania diet radnych i sołtysów oraz 

zwrotu kosztów podróży służbowych. 

jednostka Rada Gminy Narewka 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 października 2024 r. czas 08:47:12 - 08:47:23 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

14 93.33 % 
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WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bartoszuk Dawid ZA 

2 Bondaruk Wioletta Renata ZA 

3 Borkowska Feliksa ZA 

4 Borowski Jerzy ZA 

5 Charkiewicz Aleksander ZA 

6 Drozd Bogusława ZA 

7 Drozd Paweł ZA 

8 Jakimiuk Karol Łukasz ZA 

9 Lasota Mariusz ZA 

10 Miszczuk Klaudia ZA 

11 Nieścieruk Paweł nieobecny 

12 Sadowski Stanisław ZA 

13 Smolski Sławomir ZA 

14 Sopoćko Piotr ZA 

15 Zasim Anna ZA 

12. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za okres 11 

kwartałów będącej podstawą do ustalenia podatku rolnego na rok podatkowy 

2025.   (08:47:43 - 08:56:07) 

Sekretarz Gminy J. Chomczuk przedstawił projekt uchwały. W toku dyskusji S. Sadowski 

radny zaproponował pozostawienie stawki podatku rolnego na dotychczasowym 

poziomie. Podkreślono, ze wzrost spowodowany jest wzrostem wskaźnika inflacji. 

Dalszej dyskusji nie podejmowano. Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt 

uchwały i poddał pod głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu 

żyta za okres 11 kwartałów będącej podstawą do ustalenia 

podatku rolnego na rok podatkowy 2025. 



10 
 

jednostka Rada Gminy Narewka 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 października 2024 r. czas 08:55:54 - 08:56:07 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 71.43 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 4 28.57 % oddanych 

głosów 

14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bartoszuk Dawid ZA 

2 Bondaruk Wioletta Renata PRZECIW 

3 Borkowska Feliksa ZA 

4 Borowski Jerzy ZA 

5 Charkiewicz Aleksander PRZECIW 

6 Drozd Bogusława ZA 

7 Drozd Paweł ZA 

8 Jakimiuk Karol Łukasz ZA 

9 Lasota Mariusz ZA 

10 Miszczuk Klaudia PRZECIW 

11 Nieścieruk Paweł nieobecny 

12 Sadowski Stanisław PRZECIW 

13 Smolski Sławomir ZA 
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14 Sopoćko Piotr ZA 

15 Zasim Anna ZA 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2025 rok.   (08:56:33 - 09:03:45) 

Sekretarz Gminy J. Chomczuk przedstawił projekt uchwały. Następnie Przewodniczący 

Rady przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał pod głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2025 rok. 

jednostka Rada Gminy Narewka 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 października 2024 r. czas 09:03:31 - 09:03:45 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 78.57 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 3 21.43 % oddanych 

głosów 

14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bartoszuk Dawid ZA 

2 Bondaruk Wioletta Renata PRZECIW 

3 Borkowska Feliksa ZA 

4 Borowski Jerzy ZA 

5 Charkiewicz Aleksander PRZECIW 
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6 Drozd Bogusława ZA 

7 Drozd Paweł ZA 

8 Jakimiuk Karol Łukasz ZA 

9 Lasota Mariusz ZA 

10 Miszczuk Klaudia PRZECIW 

11 Nieścieruk Paweł nieobecny 

12 Sadowski Stanisław ZA 

13 Smolski Sławomir ZA 

14 Sopoćko Piotr ZA 

15 Zasim Anna ZA 

14. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych na 2025 rok.   (09:04:07 - 09:06:18) 

Sekretarz Gminy J. Chomczuk przedstawił projekt uchwały. Następnie Przewodniczący 

Rady przedstawił projekt uchwały, a następnie poddał pod głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od środków transportowych na 2025 rok. 

jednostka Rada Gminy Narewka 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 31 października 2024 r. czas 09:06:05 - 09:06:18 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 78.57 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 7.14 % oddanych 

głosów 

14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

2 14.29 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 
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Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bartoszuk Dawid ZA 

2 Bondaruk Wioletta Renata WSTRZYMAŁA 

SIĘ 

3 Borkowska Feliksa ZA 

4 Borowski Jerzy ZA 

5 Charkiewicz Aleksander PRZECIW 

6 Drozd Bogusława ZA 

7 Drozd Paweł ZA 

8 Jakimiuk Karol Łukasz ZA 

9 Lasota Mariusz ZA 

10 Miszczuk Klaudia ZA 

11 Nieścieruk Paweł nieobecny 

12 Sadowski Stanisław WSTRZYMAŁ SIĘ 

13 Smolski Sławomir ZA 

14 Sopoćko Piotr ZA 

15 Zasim Anna ZA 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy Domowej i Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej w Gminie 

Narewka.   (09:06:52 - 09:12:39) 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Narewce przedstawiła projekt 

uchwały. Następnie Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały, a następnie 

poddał pod głosowanie. 

głosowanie Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy Domowej i Ochrony Osób 

Doznających Przemocy Domowej w Gminie Narewka. 

jednostka Rada Gminy Narewka 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 31 października 2024 r. czas 09:12:27 - 09:12:39 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych 

głosów 

14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bartoszuk Dawid ZA 

2 Bondaruk Wioletta Renata ZA 

3 Borkowska Feliksa ZA 

4 Borowski Jerzy ZA 

5 Charkiewicz Aleksander ZA 

6 Drozd Bogusława ZA 

7 Drozd Paweł ZA 

8 Jakimiuk Karol Łukasz ZA 

9 Lasota Mariusz ZA 

10 Miszczuk Klaudia ZA 

11 Nieścieruk Paweł nieobecny 

12 Sadowski Stanisław ZA 

13 Smolski Sławomir ZA 

14 Sopoćko Piotr ZA 

15 Zasim Anna ZA 
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16. Wolne wnioski.   (09:13:08 - 09:39:18) 

W wolnych wnioskach głos zabierali: 

Radni: 

 

K. Miszczuk zaapelowała o przesłanie petycji która wpłynęła do przewodniczącego Rady 

Gminy.  Następnie zaapelowała o wyjaśnienie tematu internetu, który ma być dostępny 

na terenie gminy Narewka.  

 

S. Sadowski zgłosił wniosek w sprawie zamontowania oświetlenia w miejscowości Nowa 

Łuka ul. Lipowa 21.  

 

W. Bondaruk odniosła się do tematu przebudowy drogi powiatowej nr DP 1642B w 

Skupowie na odcinku od końca istniejącej już nawierzchni asfaltowej do drogi gminnej 

Skupowo Zabłotczyzna. Podkreśliła, że  z uzyskanych informacji wynika, że mimo 

zapewnień Wójta o podejmowaniu tego tematu zarówno z Zarządem Dróg Powiatowych, 

jak i Starostą brak jest jakiegokolwiek potwierdzenia w dokumentach przez ponad 2 lata. 

Podkreśliła, że formalnie gmina nie zwróciła się ani do Zarządu Dróg Powiatowych, ani 

do Starosty w powyższej sprawie. Dopiero po interwencji na ostatniej sesji zostałby 

wystosowane odpowiednie pisma. W związku z tym wystąpiła z zapytaniem czy 

wpłynęła jakakolwiek odpowiedź w tej sprawie. Następnie w związku z odrzuceniem 

wniosku w sprawie transmisji wspólnych posiedzeń wszystkich Komisji Rady Gminy 

Narewka na poprzedniej sesji, złożyła ponownie wniosek formalny o ich transmisję i 

publikację. Podkreśliła, że posiedzenia komisji stanowią istotną część procesu 

decyzyjnego na szczeblu lokalnym, mieszkańcy mają prawo przybyć na takie 

posiedzenie, jednak często ze względu na godzinę ich odbywania mieszkańcy nie mają 

takiej możliwości. W związku z tym dostępność nagrań z posiedzeń Komisji Rady Gminy 

sprzyja przejrzystości oraz efektywności działań podejmowanych na szczeblu lokalnym. 

Ponadto zaznaczyła, że wspólne posiedzenia powinny się odbywać w sprawach 

szczególnie ważnych, jest to przekaz informacji dla mieszkańców, a taka transmisja to 

też świetna okazja do promocji samorządu lokalnego i pracy radnego.  Przypomniała, że 

w tej kadencji posiedzenia odbywają się wspólnie, mimo, że ustawodawca jasno 

określa obowiązek wyodrębnienia oraz kompetencje komisji stałych. Zaapelowała o 

ponowne przemyślenie i poparcie wniosku aby wzorem poprzedniej kadencji wspólne 

posiedzenia wszystkich Komisji Rady Gminy były transmitowane. 

 

 Sopoćko P. zgłosił wniosek w sprawie wymiany lub naprawy barierek betonowych na 

skrzyżowaniu ul. Jesionowej z drogą Powiatową 1561B. Kolejno zgłosił ponowienie 

prośby o ułożenie chodnika w Babiej Górze przed świetlicą. Poinformował o skierowaniu 

petycji do wójta w sprawie budowy chodnika przy ul. Jesionowej w miejscowości 

Siemianówka oraz ułożenia nowej nawierzchni.  
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Sołtysi: 

J. Chodakowski zgłosił wniosek w sprawie odkrzaczenia drogi powiatowej do Krynicy. 

Ponowił temat oświetlenia przy wiatach oraz ustawienie znaku do miejscowości Krynica 

z drogi powiatowej nr 1640 ( od strony Narewki). Zabrał także głos w sprawie ośrodków 

dla uchodźców i prawdopodobieństwa ich lokowania w miejscowości Narewka.  

 

H. Rejent wnioskowała o budowę  oświetlenia w Kordonie.  

17. Odpowiedzi na wolne wnioski.   (09:53:51 - 09:53:54) 

Zastępca wójta Ł. Zasim wyjaśnił: 

Odnośnie internetu i światłowodu na terenie gminy Narewka, gmina jest w stałym 

kontakcie z firmą realizującą wniosek. Główny problem to sprawy proceduralne 

związane z drogami powiatowymi, uzgodnienia przebiegu sieci, jak i zajęcie pasów 

drogowych. Na drogach gminnych wnioski są realizowane na bieżąco. Wyjaśnił, że 

internet zgodnie z uzgodnieniami ma dotrzeć do wszystkich punktów adresowych, które 

są na terenie gminy. Ostateczny termin realizacji to koniec 2025 roku. 

W sprawie oświetlenia na ul. Lipowej nr 21 zrobione zostały oględziny i zadanie to 

zostanie ujęte w planie na 2025 rok.  

Odnośnie drogi w Skupowie wyjaśnił, że prowadzone były rozmowy poza 

korespondencją. Wyjaśnił, że problem jest z tematami prawnymi i własnościowymi. 

Odpowiedzi na wniosek nie ma został on przekazany według właściwości do rozpatrzenia 

do Starostwa Powiatowego w Hajnówce. W. Bondaruk ad vocem wyjaśniła, że wszystkie 

informacje są znane mieszkańcom, oprócz spraw własnościowych, należy pójść drogą 

remontu i modernizacji, które generować będą gigantyczne koszty. Należy szukać innych 

rozwiązań, jednak przez dwa lata formalnie nic nie zostało zrobione. Zaznaczyła, że 

skutek prawny mogą mieć jedynie dokumenty formalne, a takich nie ma.  

Odnośnie barierki betonowej w miejscowości Siemianówka ul. Jesionowa temat 

przekazany zostanie do realizacji. W sprawie chodnika do świetlicy w Babiej Górze, 

wyjaśnił, że wniosek zostanie zrealizowany w ramach bieżących prac działu 

Komunalnego. 

W sprawie oświetlenia przy wiacie w Krynicy to temat jest w trakcie realizacji. Odnośnie 

znaku kierunkowego temat zostanie rozpoznany, czy jest to temat gminy czy powiatu.  

Odnośnie zawieszenia lamp w miejscowości Kordon wyjaśnił, że oświetleniowe ujęte 

zostanie w planie na 2025 rok. 

Odnośnie wniosku formalnego W. Bondaruk w sprawie transmisji wspólnych posiedzeń 

komisji Wiceprzewodniczący wyjaśnił, że z uwagi na brak wszystkich radnych proponuje 

przekazanie wniosku pod rozwagę na kolejnej sesji, lub teraz. Otworzył dyskusję, której 

nie podjęto.  

Zarządził głosowanie w sprawie wspólnych transmisji posiedzeń komisji.  
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W związku z usterkami technicznymi ogłosił 5 -cio minutową przerwę.  

Po wznowieniu obrad: 

17.1. Wniosek o transmisję wspólnych posiedzeń komisji Rady Gminy 

Narewka.   (09:39:20 - 09:51:59) 

 

głosowanie Wniosek o transmisję wspólnych posiedzeń komisji Rady 

Gminy Narewka. 

jednostka Rada Gminy Narewka 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono 

 

data 31 października 2024 r. czas 09:39:33 - 09:51:59 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 6 42.86 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 8 57.14 % oddanych 

głosów 

14 93.33 % 

WSTRZYMAŁO 

SIĘ 

0 0 % nieoddanych 

głosów 

1 6.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Bartoszuk Dawid PRZECIW 

2 Bondaruk Wioletta Renata ZA 

3 Borkowska Feliksa PRZECIW 

4 Borowski Jerzy PRZECIW 

5 Charkiewicz Aleksander ZA 

6 Drozd Bogusława PRZECIW 

7 Drozd Paweł ZA 
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8 Jakimiuk Karol Łukasz ZA 

9 Lasota Mariusz PRZECIW 

10 Miszczuk Klaudia ZA 

11 Nieścieruk Paweł nieobecny 

12 Sadowski Stanisław PRZECIW 

13 Smolski Sławomir PRZECIW 

14 Sopoćko Piotr ZA 

15 Zasim Anna PRZECIW 

 

W. Bondaruk zabierając głos stwierdziła, że jest niemile zaskoczona i podkreśliła, że 

obowiązkiem radnego jest taki bezpośredni kontakt z wyborcami i jawność pracy.  Nie 

wiadome jest z jakiego powodu radni nie chcą, aby wyborcy znali poglądy, czy treść 

ustaleń na tych wspólnych posiedzeniach. Następnie podkreśliła, że w związku z tym, że 

na mocy konstytucji rejestrowała będzie wszystkie wspólne posiedzenia i udostępniała je 

publicznie.  

18. Zamknięcie obrad V sesji Rady Gminy Narewka.   (09:53:57 - 09:54:03) 

Wobec wyczerpania się porządku obrad Wiceprzewodniczący obrad zamknął obrady V 

sesji.  

Pełen zapis streszczonych wystąpień w trakcie obrad (transmisja i ścieżka dźwiękowa) 

dostępny na jest stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Narewka tj. w 

zakładce: Strona główna / Rada Gminy / Kadencja 2024-2029/ 

http://bip.ug.narewka.wrotapodlasia.pl/rad_gminy/kadencja-20242029/ 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Protokołowała: 

Barbara Niewiadomska-Golonko 

Inspektor ds. Rady Gminy, Komisji 

                                                                                               

                                                                                              Wiceprzewodniczący Rady: 

                                                                                               

                                                                                                     Sławomir Smolski 

 

 

 

Wydrukowano z systemu do obsługi posiedzeń stacjonarnych i zdalnych posiedzenia.pl 


